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Convocatòria de la Comissió Acadèmica del Doctorat en Nanociències  
 
Divendres 12 de novembre 2021 en Segona convocatòria a les 9:30h  
MSTeams 
 
Composició plenari: Juan Marcos Fernández Pradas (Coordinador), Mª Jose Garcia Celma 
(Secretària), Òscar Domènech, Jordi Ignés, Martí Pi, Pietro Tierno, Enric Bertran, Jordi Otero, Blas 
Garrido, Santiago Imperial, Mª Pilar Ramírez De La Piscina, Gustavo Egea, Mª Immaculada 
Dinares, Mª Dolores Velasco, Elena Xuriguera. 
 
Assistents: Juan Marcos Fernández Pradas (Coordinador), Jordi Ignés, Jordi Otero, Enric Bertran, 
Mª Pilar Ramírez De La Piscina, Martí Pi, Santiago Imperial, M. José García (Secretària). 
 
Excusen la seva presència: Blas Garrido, Dolors Velasco, Pietro Tierno. 
 
 Ordre del Dia  
 
1. Aprovació de l'acta anterior.  
2. Informe del coordinador.  
3. Constitució del Comitè d'Avaluació Interna per a l'acreditació del programa de doctorat. 
4. Afers de tràmit.  
5. Precs i preguntes. 
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  
 
S’aprova. La Dra. Pilar Ramírez De La Piscina demana d’estandarditzar la fórmula: tot correcte, 
enlloc de “molt bé”. La Dra. M. José García proposa que seria millor dir “admès”. 
 
2. Informe del coordinador. 
 
S’ha allargat el termini de matrícula 15 dies. Hi ha dues persones a la Secretaria de Física que 
marxen. 
 
En data d’ahir va haver una jornada sobre Doctorat Industrial per a promocionar-lo a nivell de 
programes per part de la Generalitat. És una aposta per part de la Generalitat, per a 
desenvolupament de la recerca a nivell empresarial. Ara majoritàriament els ajuts es donen en 
l’àmbit de les ciències experimentals, però hi ha la voluntat d’estendre aquests doctorats també 
a l’àmbit social. El Dr. Santiago Imperial demana tenir accés a la informació de la reunió. El 
coordinador informa que cal parlar amb la Carme Castro de l’Escola de Doctorat. La convocatòria 
d’ajuts està oberta gairebé tot l’any i es resolen cada 3 mesos. Els ajuts són de 21600 € pel grup 
+ 21600 € per l’empresa + aproximadament 6000€ per mobilitat del estudiant i el pagament de 
la matrícula. La Generalitat demana a l’empresa que faci un contracte a l’investigador en 
formació per uns 22000 €. Són ajuts compatibles amb d’altres i es pot sol·licitar el sou al 
Ministeri. Només el 15% dels nous doctors de l’últim any es mantenen en l’àmbit acadèmic i el 
59% va a l’empresa. S’aclareix que en els doctorals industrial sí que es pot publicar articles i que 
la mitjana està entre 3 i 4 fins ara. Es valora positivament que les empreses comencin a apostar 
pels doctors. Es demana tenir accés a les presentacions de la sessió jornada.  
 
3. Constitució del Comitè d'Avaluació Interna per a l'acreditació del programa de doctorat. 
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Per tal de començar amb l’acreditació del programa cal nomenar un Comitè d’Avaluació Intern 
(CAI) per a supervisar l’autoinforme d’avaluació del programa per l’AQU.  
 
S’aprova constituir el CAI amb la següent composició: 
 
Coordinador (qui ha de ser l’informe): J. Marcos Fernández 
2 PDI: Blas Garrido i M. José García 
1 PAS: Esteban Aranda 
1 investigadora en Formació: Berta Martínez 
 
En 15 dies es constituirà aquesta comissió 
 
Es comenta que no hi ha cap doctorand del programa en la facultat de Medicina i només un en 
la facultat de Biologia. 
 
 
4. Afers de tràmit 
 
S’aprova la sol·licitud d’estada de l’Elena López Aymerich. 
 
S’aproven les sol·licituds de pròrroga de 5è any per part de Berta Martínez, Ruifeng Du, Juan Luis 
Frieiro,  Alberto Ramón i Chaoqi Zhang. 
 
S’informa de la baixa en el programa de doctorat de l’Òscar Nieves Paniagua i la Tetiana 
Zekusylo. 
 
Sol·licitud de menció internacional de la tesi de l’Adrianna Glinkowska, s’aprova. 
 
Sol·licitud de canvi títol del pla de recerca: S’autoritzen els canvis sol·licitats per la Mariona 
Escoda i en Martí Biset. 
 
Sol·licitud de dipòsit de tesis: 
- Martí Biset: S’autoritza. Caldria saber si és online o presencial. Si és online, cal que hi hagi 

algú de la UB que organitzi la reunió, podria ser la mateixa directora. 
 
 
5. Precs i preguntes. 
 
Atès que no hi ha més preguntes, a les 10.45h s’aixeca la sessió. 


